
ULVILAN VANHUSNEUVOSTON KOKOUS 7/2022  PÖYTÄKIRJA 

 

Ulvilan vanhusneuvosto kokous ma 31.10. 2022 klo 14, Hoivakoti Hopeapuisto, Pappilantie 3-4 Ulvila 

 

Ennen kokousta Vanhusneuvosto sai esityksen Hoivakodin toiminnasta. Tehtiin myös pieni kävelykierros. 

 

Läsnä:                                                            Varajäsenet 

 

Saari Heikki pj                                              Tiitinen Raija 

Letonsaari Raija                                           Suominen Margit 

Naskali Matti                                               Leppihalme Kalervo 

Pohjavirta Hannele vpj                              Virta Veikko 

Rantamäki Airi                                             Varjus Arja 

Männistö Hilpa                                            Manninen Pirjo 

Ojala Julia siht. (Ulvilan kaupunki)           Syväkuru Petri (poissa) 

Pukkila Heikki (kh)                                       

Kivisalo Leena ( Porin perusturva) 

 

Eeva-Maria Hellmann geronomiopiskelija 

Kimmo Vepsä sivistys- ja hyvinvointijohtaja 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.38 

 

2. Esityslista ja läsnäolijat 

Hyväksyttiin 

 

3. Viimeaikaiset tapahtumat 

-Vanhusviikon tapahtuma sai kiitosta, mutta tapahtuma olisi pitänyt tiedottaa paremmin, 

osallistujaprosentti oli melko pieni. 

           -Satakati 5.10, Sataedun esittely kotihoidon teknologian käytöstä (pj kävi) 
            Tarjottiin tutustumikäyntiä VN:lle joko Ulvilassa tai Porissa 
 
            -Perusturvan iäkkäiden vaikuttamispv.28.9. Santra, VN oli lähes koknaisuudessaan paikalla,  
             kerrattiin kehitystoiveita         
  



 

 

Kimmo Vepsä kertoi puheenvuorollaan Ulvilan kaupunkistrategiasta. Vanhusneuvostoa pyydettiin 

toimittamaan lausunto 19.11. mennessä. Kimmo Vepsä poistui kokouksesta 15.37 

 

4. Jäsenten asiat 

          Jäsenet keskustelivat työpajatoiminnasta ja sen päättymisestä? Koetaan, että tarvetta on 
          vastaavalle toiminnalle: lumenluonti, nurmikon leikkaus.. 

 

5. Kaupunginhallituksen asiat 

Kaupungin talousjohtajan haku on edelleen käynnissä. Sarastia talousohjelma on alkanut toimia. 
Keskusteltu vapaa-aikaköörin käytettävissä olevasta rahasta (10 000e) hyvinvointiin ja kulttuuriin. 

 

6. Tiedotettavat ja suunniteltavat asiat 

Kuluvasta vuodesta 2022 tulee laatia toimintakertomus ja tulevalle vuodelle 2023  

toimintasuunnitelma. Keskusteltiin edellisen kauden aineistoista. 

7. Muut asiat 
Keskusteltu nuorten ja ikäihmisten yhteistyöstä. Ei päätöksiä. 
Keskusteltu mahdollisuudesta antaa kouluruoan ylijäämät ikäihmisille. 
Keskusteltu retkestä Huittisiin Kivikylän tehtaanmyymälään. Sovittu, että retki toteutetaan 15.11. 
 

8. Edellisen kokouksen, 26.9.2022, pöytäkirja 
Hyväksyttiin 

 
    9. Seuraava kokous 
         28.11. Kullaan koto. Yhteiskyyditys kaupungintalon pihasta. 
 

9. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.11 

 
  


